



Tollare folkhögskola	Plats
Fredrik Torberger, Ellen Eklund, Anna Christensen, Rikard Eliasson, Jonas Moberg, Tove Nilsson (frånvarande lör kväll-sön fm) vik. GS Linn Ternefors och bitr. GS Lina Kurttila	Närvarande
Ordförande Fredrik Torberger öppnade mötet och hälsade alla välkomna samt bjöd in till check-in.	§ 1 Öppnande
BESLÖT att godkänna dagordningen med tillägg av två sent inkomna punkter	§ 2 Dagordning
BESLÖT att välja Jonas Moberg till sekreterare på mötet	§ 3 Val av sekreterare
BESLÖT att välja Ellen Eklund till justeringsperson och referatförfattare på mötet	§ 4 Val av justerare och författare av referat
Efter genomgång av protokoll FS04-15 BESLÖT att lägga protokollet till handlingarna.	§ 5 Föregående protokoll
a) Diskussion om hur FM ska gå till för att beslutet från FM 2013 §40 skall uppfyllas. b) Processen fram till en etablerad arbetsplan. c) Arbete med att ta fram förslag som ska ingå i arbetsplanen. Här har en del distriktsårsmöten, en personalsamling och kommittéerna bidragit med underlag. BESLÖT att förbundsstyrelsen under sommaren formulerar utkast till förslag, för att sedan ta beslut på augustimötet. Förslagen samlas på Birk där det finns en mall för dessa. att utkastet till arbetsplan påbörjas av Fredrik samt att Tove med hjälp av Carolin vidareutvecklar utkastet inför FS-mötet i augusti. att ringa runt till Distrikten för att erbjuda att FS kommer ut och föredrar förslagen inför FM. Närvarande personer tilldelades distrikt. Fredrik: Svea + Värmland Jonas: Skåne Anna:	§6 Inför FM 2015



<p>Rikard: Örebro Ellen: Tove: Sörmland</p> <p>att kansliet skapar en yta där personalen kan möta FS och prata arbetsplan och övriga förslag.</p> <p>att temaåren bör följa skolterminer. För att komma i fas kommer därför Fantasi att sträcka sig t.o.m. vårterminen 2017. Hälsotemat pågår från starten ht 2017 t o m sommaren 2018.</p> <p>att GS skapar utrymme för personalen att samtala om FS förslag, förslagsvis på videosamtal där någon från förbundsstyrelsen även deltar.</p> <p>att om FS förslag går igenom och det skall tas fram workshops m.m. görs detta gemensamt, förslagsvis en personal och en anställd.</p> <p>att Ellen tar fram ett förslag om ekonomi som involverar insamlingsarbetet samt Money for Good, projektet för att ta fram en kommersiell intäktskälla vid sidan av insamling och lotteriet.</p> <p>att Rikard skapar ett utkast om stadgeändringar</p> <p>att Jonas skapar ett utkast om förslaget rörande Vår roll i världen</p> <p>att Anna skapar ett utkast om förslaget rörande Nykterheten i Praktiken</p> <p>att Fredrik skapar utkastet om förslaget rörande stiftelserna</p>	
<p>Utredning pågår hur vi kunde tolka signaler så fel förra året att ett förväntat underskott blev ett överskott. Vi lever och lär. Revisionsmöte 15 juni. Inga förväntade problem. Vi diskuterade flera stora förändringar som pågår. Ny insamlingsorganisation, Vit Juls expansion och Money for Good, som påbörjas med ett projekt med studenter från Hyper Island. Uppgiften är att ta fram förslag till hur vi kan få inkomst från produkt eller tjänst. På en treårsperiod innebär dessa åtaganden ca 10 miljoner. Det är 12 procent av omsättningen och FS bedömer att det är en rimlig satsning för att om möjligt få alternativa inkomster. Det är dock viktigt att vi är aktiva och inte lämnar åt IOGT-NTO att ensamma utforma verksamheterna.</p>	<p>§7 Ekonomi</p>
<p>Personalen tar fram minimikrav för när vi ska satsa på kårstart. Det bör finnas möjlighet att bygga ett ledarteam runt en personal. I övrigt finns det nu en bra struktur kring samverkan med facket.</p> <p>BESLÖT</p>	<p>§8 Rapport från GS</p>

FF
EE



att upphäva tidigare beslutade mobiltelefonpolicy, kvalitetspolicy och friskvårdspolicy då deras syften uppfylls i och med den personalhandbok som kansliet tagit fram.	
Läste och fick muntliga dragningar över vad som sker i de olika kommittéerna. BESLÖT att LÄR undersöker vad som krävs för att NSF ska vara representerat i Scouternas regionala utbildningsgrupper samt ger FS en överblick över Scouternas utbildningssystem. Redovisas på FS överlämningsmöte i november. att upphäva policyn med betydelsen att alla kursdeltagare ska kunna få samma profilprodukter som teamet. att LÄR ges mandat att hantera frågor om hur kurs- och arrangemangsteam profileras.	§9 Status i Kommittéerna
Samtal har genomförts med Kronoberg. De har nu att återkomma med hur de vill genomföra sitt projekt. FM-gruppen är väl förberedda. Gäster på FM-presenteras för alla av ordföranden men uppmanas att framföra hälsningar under festkvällen. BESLÖT att vik GS återkopplar till FM-gruppen att enbart närvaro på FM inte ska avgiftsbeläggas då det är ett tillfälle att delta i förbundets demokrati.	§10 Från projekt
Maria Hellzenius är personalens strategisamordnare och rapporterar att alla projekt är igång, eller på gång. Inget projekt har hittills bortprioriterats. Projekt Redo Familj kräver dock ytterligare beredning och ett underlag kommer att föreläggas FS i augusti.	§11 Strategin
a) Vi diskuterade det gemensamma insamlingsarbetet. b) Vi diskuterade utvecklingen av Vit Jul. Det är lite problem med kommunikationen. Projektansvariga har inte sett de olika behoven som vi har med information inåt rörelsen, till kårer och medlemmar. GS och RS-ledamöter måste vara sammanpratade inför RS-möten. Nivåer på pengar dessa projekt kommer att kosta diskuterades under §7.	§12 IOGT-NTO- rörelsen
Vi har fått en rapport och nämnvärt är att 140 NSF-are åker till Japan. Den 9-10 april 2016 kan vi ha DO-samling tillsammans med Scouterna BESLÖT att kansliet följer upp att beslutet från Demokratijamboreen 2012 om att alla ledare ska ha genomgått Trygga Möten.	§13 Scouterna
Rapport från Fredrik som är kontaktperson stiftelserna. Inget speciellt att rapportera kring Storvallen och Kungshol. För Ransbergs del så har vi fått en offert på vad en genomlysning av verksamheten samt förslag på åtgärder skulle kosta. Offerten är på tre veckors arbete för 111 000 kr. Stiftelsen har löneförhandlat med Camp Chief.	§14 Förbundets anläggnings- stiftelser



BESLÖT att Fredrik får i uppdrag att söka en second opinion på offerten och acceptera den om den är rimlig. att kansliet får betala ut ersättning för lön för Camp Chief med en uppjustering på 2,5%	
Enligt rapport till mötet.	§15 Kårärenden
a) LIV@T BESLÖT Att Fredrik åker dit den 3 juli. b) IOGT-NTO panel 20 augusti. Fredrik deltar för att prata om främlingsfientlighet. c) Upptakt Värmland 22 augusti, IOGT-NTO:s sommarhem. Samtala om FS förslag Vår roll i världen och Nykterheten i Praktiken. d) Projektbildaren 8 september BESLÖT Att Jonas åker dit och berättar om NSF:s verksamhet. c) Scoutforum 19-20 september med förvaltningsmöte. BESLÖT Att kansliet ser till att vi syns med en obemannad monter förutom de workshops vi genomför. Många i FS ska vara med på förvaltningsmötet under lördagen. g) Träff med Kronoberg-Blekinge 21 september. Samtala om FS förslag Vår roll i världen och Nykterheten i Praktiken. a) Huvudmannamöte NBV 25-26 september. BESLÖT att Ordföranden Fredrik åker till mötet och fortsätter knyta kontakter e) CAN 8-9 oktober BESLÖT Ingen representation från NSF.	§16 Representation , konferenser och utbildningar
Inga övriga frågor.	§17 Övriga frågor
BESLÖT att nästa möte är den 28-30 augusti i södra Sverige. Ankomst torsdag.	§18 Nästa möte



att vi diskuterar RS-handlingar på Ransberg lördag 19 september. Efter lunch, på Scoutforum.	
Fredrik Torberger avslutade mötet och tackade alla för ett kreativt möte.	§19 Mötets avslutande

Sekreterare

Jonas Moberg Skene 20150621

Justerare

Ellen Eklund 2015.....